

3rd Grade February Newsletter

📖 Test Prep is in full swing! Afterschool ELA and Math test prep has begun. Please make sure your child attends each session and make note of the dates. Pick-up will be in the indoor yard at 5:15pm. Saturday test prep will start February 3rd.

📖 In Writing, we will continue our fiction writing unit.

📖 In Math, we are learning about graphs and data collection. Please continue to encourage your child to practice their multiplication facts.

📖 In Reading, we will begin assessing student's reading level using Teacher's College reading assessments.

📖 In Social Studies, we are continuing our study of China.

📖 Please continue to bring in your Box Tops for Education.

Important Dates:

Asian Heritage Show – Monday & Tuesday, February 12th & 13th, Class 3-303 will perform

Trip to New Victory Theater to see Bromance – Wednesday, February 14

Chinese New Year – Friday, February 16 – School will be closed

Mid Winter Recess – School will be closed from February 19th and will reopen Monday, February 26th.

♥**Valentine's Day**♥ – Thursday, February 14th

President's Day - Monday, February 26th



We would like to wish all PS 42 families a healthy and happy Chinese New Year!

三年級二月新聞

- 📖 測試準備工作正在全面展開！課後英語語文和數學考試準備已經開始。請確保您的孩子參加每堂課及記下參加日期。放學時間在下午5時15分在室內操場。週六測試準備將於2月3日開始。
- 📖 在寫作中，我們將繼續我們的小說寫作單位。
- 📖 在數學中，我們正在學習圖形和數據收集。請繼續鼓勵你的孩子練習他們的乘法事實。
- 📖 在閱讀中，我們將開始使用師範學院的閱讀評估來評估學生的閱讀水平。
- 📖 在社會研究方面，我們繼續研究中國。
- 📖 請繼續帶盒上教育印花回學校。



重要的日期:

亞洲文物展 - 2月12日星期一和13日星期二, 3-303班將會表演

新勝利劇院去看 Bromance - 2月14日星期三

中國新年 - 2月16日星期五 - 學校放假

仲冬假期 - 學校將於2月19日至2月23日放假, 並將於2月26日星期一重新開放。

♥情人節♥ - 2月14日星期四

總統日 - 2月26日星期一

我們祝願所有 42 小學家庭們健康和快樂的中國新年!